A9 通識課程選課注意事項

- 1. 請依照教務處公告之各階段選課時間表選課。
- 2. 尚未修習「哲學與藝術」、「公民與歷史」之舊生,請注意課程查詢系統備註欄之說明,已修習過之課程,請勿重複選課。
- 3. 2/20~2/24 開學日人工選課:僅受理復學生、延畢生、106 學年提前入學新生。
- 4. 因考量選課餘額及教室容量,**請勿直接向授課教師要求加簽**,以減少爭議。特 殊因素之人工加選,一**律攜帶學生證至通識中心辦理人工選課。**
- 5. 3/8~3/10 特殊因素人工選課:
 - (1) A9 通識課程異動因素,例如臨時停開、更動時間之棄補選。
 - (2)影響畢業因素:
 - -應屆畢業生。
 - -延畢生(含涉及學分費之棄選)。
 - -提前畢業學生(經所屬學系開立證明者)。
 - (3)身心障礙生(由學務處心理健康與諮商輔導組出具證明者)。
 - (4)未選到 A9 通識課程者。
 - (5)其他特殊狀況之補選(如:學程或研究所學生,請於 3/10 辦理)。
- 6. 為縮短人工選課時間,應屆畢業生請先至畢業預審系統查詢,或向所屬學系確認尚缺之通識學分,以利選課作業順利進行。
- 7. 特殊因素人工選課只能加選本中心張貼公告中尚有餘額的課程,已額滿的課程 無法加選。另,本中心恕不受理人工棄選,請自行至選課系統退選。
- 8. 凡至本中心人工選課者,請務必於人工選課後自行上網確認是否已選到課, 未確認者,日後若發現選課錯誤不得有所異議。
- 於選課確認階段,學生所修學分未達最低標準,係因當學期欲選修「通識教育生活實踐」學分者,應於選課確認期間內提出申請。

Notice of Adding A9 GE Course

- 1. Please complete A9 course enrollment according to NCKU Notice of Course Enrollment announced by Registrar's Division.
- 2. Students enrolled before fall semester of 2016 should pay attention to the remarks of course catalog when enroll courses of "Philosophy and Art" and "History and Citizenship". Re-enrollment courses will not count into the minimum number of credits for graduation.
- 3. Deferred students and returning students are allowed to add A9 course during 2/20~2/24.
- 4. Please DO NOT ask teacher to add course. For students with special circumstances, please come to CGE along with your student ID.
- 5. Students with following special circumstances are allowed to add A9 course through CGE during 3/8~3/10. (1)Course cancellation or schedule change.
 - (2) Graduation requirements:
 - A. Graduating students.
 - B. Deferred students.
 - C. Students who plan to graduate earlier than scheduled are required to submit an official approval of their Department chair.
 - (3)Students with disabilities should submit an official approval of Counseling and Wellness Services Division.
 - (4)Students haven't enrolled in any A9 course.
 - (5)Students encountered special situations. (3/10 only)
- 6. Students are suggested confirming your graduation requirements with your department in advance.
- 7. Course enrollment will not be accepted when class space is full.
- 8. Please check your schedule online after you add A9 course through CGE. Those who fail to do so shall not be eligible to carry out or change their course enrollment at a later date.